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OBČINA ČRENŠOVCI 

Občinski svet 

 

Z A P I S N I K  

17. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne, 28. 1. 2021, ob 17. uri,  

vaško-gasilskem domu v Trnju. 

 

Sejo je vodila županja Vera Markoja in ugotovila, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta: Miha Horvat, dr. 

Matej Kolenko, Marija Ternar, Irena Nerad, Damijan Hozjan, Romana Lebar, Milan Gabor, Goran Maučec, Boris 

Kreslin, mag. Roman Kolenko, Dominik Horvat, Anton Radman in Ludvik Horvat. 

Odsotnost sta opravičila: Dušan Utroša in Jožica Vaupotič. 
Ostali prisotni: Lidija Brunec - direktorica občinske uprave, Stanko Lebar, Jožica Cigan in Milena Antolin - 

občinska uprava, Andrej Bedek - Vestnik.  

 

Ad/1  

Županja Vera Markoja je ugotovila, da je prisotnih 13 članov OS, da je OS sklepčen in pod 

 

Ad/2 

predlagala naslednji DNEVNI RED: 

 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 

2. Določitev dnevnega reda 17. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 

3. Pregled in potrditev zapisnika 16. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 

4. Obravnava in sprejem predloga proračuna Občine Črenšovci  za leto 2021, 

5. Seznanitev s Poročilom o opravljeni notranji reviziji poslovanja Občine Črenšovci, 

6. Obravnava predloga Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve  v Občini Črenšovci – prva 
obravnava, 

7. Seznanitev z zapisnikom o rednem inšpekcijskem nadzoru pri PGD Črenšovci,  

8. Tekoče zadeve in 

9. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 
 
Damijan Hozjan, član OS, je predlagal, da se 4. točka - Obravnava in sprejem predloga proračuna Občine 
Črenšovci za leto 2021, umakne z dnevnega reda iz razloga, ker Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za 
infrastrukturo in komunalo nista bila seznanjeni z novim, dopolnjenim predlogom proračuna in tako niso vsi člani 
vodili razprave o isti tematiki oziroma naj se novi predlogi iz predloga proračuna umaknejo. 
 
Županja je pojasnila določila Poslovnika občinskega sveta in predlagala, da se glede na predvidene javne 
razpise, na katere se želi občina prijaviti, dopolnjen predlog obravnava in sprejme.  
 
Po razpravi o dnevnem redu, v kateri sta sodelovala svetnika mag. Roman Kolenko in Miha Horvat, je županja 
dala na glasovanje  predlog, da se z dnevnega reda umakne 4. točka.  
 
Predlog so podprli 3 svetniki, 6 svetnikov je glasovalo proti. Predlog ni bil sprejet. 
 

Nato je županja dala na glasovanje predlagani dnevni red. Za je glasovalo  11 svetnikov, 2 sta glasovala proti. 
Sprejet je bil SKLEP štev. 0320-17/2021-165: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme predlog dnevnega reda 17. seje OS. 
 

Ad/3 

Županja je podala pregled zapisnika in realizacijo sklepov 16.  seje OS, ki je bila  17.9.2020. Razprave ni bilo.  

 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-17/2021-166: 

Občinski svet Občine Črenšovci potrdi zapisnik 16. seje OS, ki je bila 22. 12. 2020. 
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Ad/4 

Županja Vera Markoja je povedala, da so v času javne obravnave proračuna bili s strani občanov dani predlogi in 

mnenja ter postavljena vprašanja, na katera so bili podani odgovori. Predlog proračuna so obravnavali tudi odbori 

OS. Pojasnila je predlog nakupa parcele v Žižkih za izgradnjo doma starejših in predlagala, da se zagotovijo 

sredstva za nakup v višini 134.200,00 EUR in za rušenje objekta v višini 60.000,00 EUR.  Z izgradnjo bi zagotovili 

primerno institucionalno varstvo našim občanom, zagotovili delovna mesta in dali možnost prodaje našim 

lokalnim pridelovalcem.  

Predstavila je spremembe proračunskih postavk in amandmaje, ki jih je vložila svetniška skupina NSi in 

upoštevajo ravnovesje med prihodki in odhodki. 

 
Predsedniki odborov občinskega sveta: 

 Boris Kreslin, Odbora za infrastrukturo in komunalne dejavnosti, 

 Damijan Hozjan, Odbora za proračun, finance in gospodarske dejavnosti in 

 Miha Horvat, Odbora za proračun, finance in gospodarske dejavnosti,  

so predstavili sprejeta stališča odborov ob obravnavi predloga proračuna občine za leto 2021.   

 

V razpravi so svetniki razpravljali predvsem o predlogu nakupa parcele v Žižkih. Svetnik Damijan Hozjan, mag. 

Roman Kolenko in Boris Kreslin so poudarili, da sicer podpirajo gradnjo, izrazili pa so predvsem bojazen, če 

občina ne bo uspešna na javnem razpisu in z gradnjo ne bo nič, v nakup in ureditev zemljišča pa se vlaga veliko 

sredstev in se spraševali, ali imamo zagotovila, da se bo dom gradil, ali smo o investiciji dobro premislili in 

ugotavljali, da je še veliko vprašanj odprtih. 

 
Svetniki Miha Horvat, dr. Matej Kolenko, Romana Lebar, Irena Nerad, Milan Gabor in Dominik Horvat so bili 

mnenja, da bi bilo škoda izpustiti investicijo, ki jo v celoti financira država in je s strani občine potrebno zagotoviti 

zemljišče in gradbeno dokumentacijo. Kupnina za zemljišče je res visoka, vendar v primerjavi s pridobljeno 

investicijo je vložek zanemarljiv. Ker drugih primernih parcel ni, moramo izkoristiti to kar imamo, kajti, če sedaj ne 

bomo šli v razpis, takšne priložnosti več ne bo. 

 

Anton Radman, član OS, je bil mnenja, da bi morali na prvo mesto investicij postaviti projekt obnove zdravstvene 

postaje v Črenšovcih, ki se uporablja vsak dan. Razne dvorane, v katere vlagamo vsako leto nekaj, pa se 

uporabljalo enkrat letno. Glede gradnje doma je povedal, da je potrebno pohiteti, kajti takšne priložnosti ne bo 

več. 

 

Dominik Horvat, član OS, je povedal, da podpira participativni proračun in predlagal, da se v rebalansu znesek 
poveča na 30.000,00 EUR, saj je predlagani znesek majhen. 

 

Anton Radman, član OS, je povedal, da podpira participativni proračun, saj moramo iti v korak s časom, ne strinja 

pa se z zmanjšanjem sredstev za dan žena in miklavževanje. 

 

Damijan Hozjan, član OS in predsednik Odbora za družbene dejavnosti je predstavil predlog odbora, ki predlaga, 

da se tudi letos spomni na občanke ob dnevu žena in se praznik,ob katerem ne bo možno organizirati proslav,  

obeleži s pozornostjo in se vsaki občanki od 15 leta naprej podari lončnica. Vaški odbori v sodelovanju z društvi v 

vasi poskrbijo za raznos daril, podobno kot za miklavževanje v lanskem letu. 

 
Po  končani razpravi je županja predlagala glasovanje o vloženih amandmajih. 
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP štev. 0320-17/2021-167: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma štev. 1, s katerim se uvede nova proračunska 
postavka Participativni proračun v višini 10.000,00 EUR. 

 
Z 12 glasovi za in 1 glasom proti je bil sprejet SKLEP štev. 0320-17/2021-168: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma štev. 2, s katerim se proračunska postavka 420202 
Nakup strojne računalniške opreme zmanjša za 3.000,00 EUR. 
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Z 12 glasovi za in 1 glasom proti je bil sprejet SKLEP štev. 0320-17/2021-169: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma štev. 3, s katerim se proračunska postavka 4020091 
MIklavževanje in dan žena zniža za 2.000,00 EUR. 

 
Z 12 glasovi za in 1 glasom proti je bil sprejet SKLEP štev. 0320-17/2021-170: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma štev. 4, s katerim se proračunska postavka 402199 
Drugi posebni materiali in storitve – organizacija občinskega praznika zniža za 5.000,00 EUR. 

 
Občinski svet Občine Črenšovci je z 10 glasovi za sprejel SKLEP štev. 0320-17/2021-171: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Črenšovci za leto 2021. 

 
Odsotnost  v nadaljevanju je opravičil dr. Matej Kolenko. Županja je ugotovila, da je na seji prisotnih 12 svetnikov 

in da je OS sklepčen. 

  
Ad/5 

Županja Vera Markoja je predstavila Poročilo o opravljeni redni notranji reviziji poslovanja Občine Črenšovci, v 

okviru katere je bilo pregledano področje upravljanja obeh javnih zavodov s področja vzgoje in izobraževanja v 
občini s poudarkom na ustreznosti razmejevanja stroškov predšolske in šolske vzgoje. Šole morajo sprejeti 

program ukrepov za odpravljanje ugotovljenih nepravilnosti v poslovanju ter o tem obvestiti notranjega revizorja. 

Občini odzivnega poročila ni potrebno pripravljati, saj nobeno od priporočil nima stopnje tveganja določene kot 

zelo visoko.  

 

V razpravi so sodelovali mag. Roman Kolenko, Damijan Hozjan, Anton Radman, Boris Kreslin in Marija Ternar, ki 

so izrazili zadovoljstvo, da je bila opravljena revizija  obeh zavodov, saj je bil ob obravnavi in potrditvi ekonomskih 

cen vrtcev večkrat dvom v upravičenost  višine ekonomskih cen, katerih metodologija je zahtevna, zato tudi 

odobravajo, da v bodoče gradivo za izračun EC pregleda notranji revizor in poda mnenje pred sprejemom na OS. 

Pozdravljajo, da  zavoda poslujeta s presežki prihodkov nad odhodki, vendar pa bi zavoda o tem morala obvestiti  

občino, kot ustanoviteljico zavodov, ki odloča o razporeditvi sredstev. 
 
Po končani razpravi so svetniki soglasno sprejeli  SKLEP štev. 0320-17/2021-172: 
Občinski svet Občine Črenšovci se je seznanil s Poročilom o opravljeni redni notranji reviziji poslovanja 
Občine Črenšovci, Upravljanje javnih zavodov s področja šolske in predšolske vzgoje. 

 

Ad/6 

Stanko Lebar je povedal, da je na podlagi ZUreP-2  predpisan postopek lokacijske preveritve, ki predstavlja nov 

instrument prostorskega načrtovanja. S postopkom lokacijske preveritve se omogoča hitrejše prilagajanje ter 

manjša individualna odstopanja od pogojev, določenih v prostorskih izvedbenih aktih občine.   

 

Boris Kreslin, član OS in predsednik Odbora za infrastrukturo in komunalo, je predstavil stališče odbora k 

predlogu odloka. 

 

Razprave ni bilo.   
 

Člani OS so soglasno sprejeli  SKLEP štev. 0320-17/2021-173: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme predlog Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve  v 
Občini Črenšovci v prvi obravnavi. Predlog se daje v javno obravnavo in se objavi na spletni strani 
občine.   
 
Ad/7 
Županja je povedala, da je, na predlog predsednika PGD Črenšovci Dušana Utroša, zapisnik o rednem 
inšpekcijskem nadzoru na področju gasilstva pri PGD Črenšovci, opravljen s strani inšpektorja Inšpektorata RS 
za varstvo pred naravnimi in drugimi nesrečami, dan v obravnavo OS.  Občinski svet Občine Črenšovci se je na 
11. seji OS seznanil z Načrtom razvoja gasilske zveze Črenšovci v letih 2019-2030, ki ga bo potrebno najbrž 
dopolniti oz. spremeniti, zato je predlagala, da se ta tematika odpre na eni izmed naslednjih sej.  
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V razpravi so sodelovali svetniki  Boris Kreslin, Damijan Hozjan, Miha Horvat, Dominik Horvat, Anton Radman in 

mag. Roman Kolenko, ki so ugotavljali, da gasilstvo v občini opravlja pomembno  funkcijo na področju požarne 

varnosti in društvenega življenja in je gasilcem potrebno prisluhniti. Ker imamo v občini Gasilsko zvezo, je prav, 

da predloge PGD obravnava zveza in pripravi na podlagi normativov plan nabave ustrezne opreme in jih 

predstavi OS. S strani nekaterih razpravljavcev se je razmišljalo tudi o možnosti drugačne organiziranosti javne 

gasilske službe,  npr. v okviru režijskega obrata . 

 

Po končani razpravi je bil soglasno sprejet SKLEP štev. 0320-17/2021-174: 

Občinski svet Občine Črenšovci se je seznanil z zapisnikom o rednem inšpekcijskem nadzoru na 

področju gasilstva pri PGD Črenšovci, opravljenem s strani inšpektorja Inšpektorata RS za varstvo pred 

naravnimi in drugimi nesrečami in predlaga Gasilski zvezi Občine Črenšovci, da ponovno prouči skupaj z 

analizo kadrovske pokritosti in normativi Načrt razvoja GZ Črenšovci, ki ga bo OS obravnaval na eni 

prihodnjih sej. 

 

Ad/8 

I. 
Županja je člane OS seznanila z naslednjim: 

 ČN na Bistrici bo začela poskusno delovati. V sredo, 3.2.2021, je svetnike povabila na ogled prenovljene 
čistilne naprave, kjer bo potek del in delovanje naprave predstavil nadzornik Andrej Hercog. 

 Občina je pristopila k aktivnostim pridobivanja soglasij za odkup zemljišč za gradnjo kolesarske steze 
Črenšovci – Gomilica, za katero je že v celoti pripravljena projektna dokumentacija. 

 Proslava ob slovenskem kulturnem prazniku bo potekala virtualno. Program pripravlja Osnovna šola 
Franceta Prešerna Črenšovci. 

 Izvedba občinskega praznika z osrednjo množično prireditvijo bo najbrž tudi letos vprašljiva. Županja se bo, 
sestala z odborom imenovanim za lanskoletne prireditve planirane na Srednji Bistrici. Predlagala je, da se 
opravi svečana seja in podelijo nagrada ter priznanja.   

 
II.                    
Dominik Horvat, član OS in predsednik Komisije za kmetijstvo, je predstavil zapisnik zadnje seje komisije. 
 
Ad/9 
Milan Gabor, član OS, je predlagal, da se občane obvesti, da ob sprehajanju, zaradi večje varnosti v prometu, 
uporabljajo odsevna telesa. 
 
Mag. Romana Kolenka, člana OS, je zanimalo, kako je z zgradbo v središču Črenšovec in ali je že znan epilog 
vloma in kraje iz starega vrtca v Črenšovcih. 
 
Damijan Hozjan, član OS, je predlagal, da se razmisli o promocijskem materialu občine, npr. odsevniki z 
logotipom občine, kar bi bilo lahko že letošnje darilo ob 8. marcu.   
 
Antona Radmana, člana OS, je zanimalo, ali je streha na telovadnici Osnovne šole Prežihovega Voranca Bistrica 
sanirana. 
 
Odgovore na vprašanja svetnikov je podala  županja.  
 
Ker je bil dnevni red izčrpan, je županja sejo zaključila ob 20.55 

 
Seja je posneta z diktafonom in shranjena na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 
 

Zapisala:                                                                                              Sejo vodila: 

Jožica CIGAN                                                                                       Vera MARKOJA, županja 


